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Protokół Nr XXXI/17 

z XXXI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 26 kwietnia 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2016.  

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.  

8. Informacja dotycząca stanu dróg gminnych i potrzeb remontowo-inwestycyjnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych przy ul. Złotowskiej w Łobżenicy, stanowiących 

własność Gminy Łobżenica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 1054, położonej w Łobżenicy, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 98/1, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 375/3, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 55, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 82/3, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 83/2, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

17. Podjęcie chwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 56/1, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 70, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 71, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 147, położonej w Trzeboniu, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu  

w formie dotacji celowej na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika 

przy drodze powiatowej nr 1200P w m. Witrogoszcz”. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica                 

na 2017 rok.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Łobżenicy.  

24. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

25. Wolne głosy i wnioski. 

26. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

XXXI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie  

powitał radnych i gości. 

Radna nieobecna: Wiesława Sikorska. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wicestarosta Pilski Stefan 

Piechocki, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy 

Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek 

Połczyński, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz, Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, mieszkańcy oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1-3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami przesłano radnym porządek obrad XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej wnosi o wycofanie  

z porządku obrad punktu szesnastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zbycia działki 

nr 83/2 położonej w Liszkowie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wypracowała wniosek, „aby 

dokonać przeglądu nieruchomości stanowiących własność Gminy w każdej miejscowości  
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z udziałem rady sołeckiej, sołtysa, jak i radnych z tego obszaru i rekomendować 

nieruchomości te, które ze względów rozwojowych danej miejscowości czy Gminy są ważne  

i pozostaną w zasobie, a pozostałe nieruchomości przeznaczyć do sprzedaży”. 

Dodał, że Komisja Budżetu popiera wniosek Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zaproponował, aby dokonać zamiany kolejności rozpatrywania punktów 6 i 9. Po zmianie  

w szóstym punkcie porządku obrad zostałaby podjęta uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Sprawozdanie  

z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za rok 2016 

zostałoby przeanalizowane w punkcie dziewiątym. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

wycofanie z  porządku obrad punktu szesnastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem 

geodezyjnym 83/2, położonej w Liszkowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę kolejności rozpatrywania punktów 6 i 9. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie porządek obrad XXXI sesji Rady Miejskiej wraz z wprowadzonymi 

zmianami.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.  

8. Informacja dotycząca stanu dróg gminnych i potrzeb remontowo-inwestycyjnych. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2016.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych przy ul. Złotowskiej w Łobżenicy, stanowiących 

własność Gminy Łobżenica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 1054, położonej w Łobżenicy, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 98/1, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 375/3, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 55, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 82/3, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 
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16. Podjęcie chwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 56/1, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 70, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 71, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 147, położonej w Trzeboniu, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu  

w formie dotacji celowej na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika 

przy drodze powiatowej nr 1200P w m. Witrogoszcz”. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica                 

na 2017 rok.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Łobżenicy.  

23. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

24. Wolne głosy i wnioski. 

25. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXX/17 z sesji w dniu 24 marca 2017 r. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXX/17 z sesji w dniu 24 marca 2017 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że sprawozdanie, które otrzymali radni, obejmuje okres od 24 marca do 18 

kwietnia 2017 r. 

Poinformował, że urząd jest w trakcie rozstrzygnięcia przetargu na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla dziewiętnastu zadań z zakresu drogownictwa. Oznajmił, że została zakupiona 

nowa równiarka drogowa.  

Poruszył kwestię stanu dróg gruntowych. Powiedział: „Z grubsza, że tak powiem, mamy 

drogi zrobione, że są przejezdne. Na pewno one jeszcze nie zadowalają. Pan prezes został 

zobowiązany do zakupu wału samojezdnego. Czyli Gmina będzie miała równiarkę i wał. 

Będziemy mogli sami wykonywać remonty dróg. Potrzebny będzie oczywiście tylko zakup 

gruzu”. Stwierdził, że „będzie to duże usprawnienie”.  

Następnie pan Burmistrz poinformował, że w dniach od 21 do 23 kwietnia 2017 r. delegacja 

przedstawicieli Gminy Łobżenica przebywała na terenie gminy Schrecksbach w środkowych 

Niemczech.  

Zwrócił uwagę na podobieństwa pomiędzy obydwoma jednostkami samorządu terytorialnego. 

Oznajmił: „Nasze ustalenia są takie, że teraz rady gmin, myślę, że najpóźniej w czerwcu, 

powinny podjąć uchwałę o przystąpieniu do partnerstwa i propozycja strony niemieckiej jest 

taka, żebyśmy na przełomie października i listopada podpisali umowę partnerską  

z określonymi obszarami współpracy w Berlinie w Reichstagu”.  

Powiedział: „Osobiście zależy mi na tym, żeby to nie były kontakty tylko czysto 

administracyjnie”, ale przede wszystkim kontakty pomiędzy mieszkańcami i organizacjami 

pozarządowymi z terenu gmin Łobżenica i Schrecksbach. 

Pan Burmistrz dodał, że w czasie wizyty w Niemczech doszło do spotkania z podsekretarzem 

stanu landu Hesja. 
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Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym od dnia  

24 marca do dnia 18 kwietnia 2017 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do sprawozdania pana Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że na trzeciej stronie sprawozdania znajduje się informacja o budowie trzech 

PSZOKów. Stwierdził: „To raczej nie PSZOKi”. 

Poprosił pana Burmistrza o uzupełnienie informacji na temat inwestycji przy Urzędzie 

Miejskim. 

Zapytał również, czy utwardzenie powierzchni trzech działek w Łobżenicy związane jest  

z budową parkingu za ośrodkiem zdrowia. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Potwierdził, że chodzi o budowę parkingu. Poinformował, że prace przy Urzędzie Miejskim 

związane były z podbudową zjazdu oraz wymianą kratki ściekowej.  

Oznajmił: „PSZOK będzie jeden w okolicach SKR. Chodzi tutaj o punkty selektywnej zbiórki 

i to będzie na targowisku, przy ul. Złotowskiej w okolicach ul. Raczkowskiego i trzeci na 

Osiedlu Leśnym na ul. Kasztanowej. Po naszej stronie jest utwardzenie terenu, a po stronie 

Związku Gmin jest cała obudowa”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że dwa tygodnie temu zgłaszał w Urzędzie Miejskim potrzebę wyrównania dróg 

na terenie sołectwa Piesno. Prośba nie została zrealizowana do dnia dzisiejszego.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Równiarka jeździ codziennie, jak tylko na to pozwalają warunki pogodowe”. 

Stwierdził: „Jest rzeczą niemożliwą, żeby natychmiast zrobić wszystkie drogi. (…) To co 

pozostało to jest Piesno, Walentynowo, Szczerbin i jeszcze krótkie odcinki tam gdzie państwo 

wskażecie”. 

Poinformował, że potrzeby w zakresie wyrównania dróg gruntowych należy zgłaszać  

u pracownika Urzędu Miejskiego pana Sikorskiego. 
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Burmistrz Łobżenicy dodał: „Chcemy, żeby drogi były utrzymane przez cały rok w dobrym 

stanie. Dlatego tak bardzo nalegamy na zakup wału. Jak pójdzie po równiarce wał to droga 

jest już bardziej stabilna”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy w 2017 r. zostanie dokończona ścieżka na Osiedle Leśne w Łobżenicy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że zadanie to zostanie wykonane w bieżącym roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że w spotkaniu z okazji Dnia Sołtysa nie uczestniczył z przyczyn osobistych pan 

Piotr Nowicki. Następnie podziękował sołtysowi Izdebek za zaangażowanie w pracę 

społeczną. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu wywiązała się burzliwa dyskusja dotycząca 

informacji Starosty o pracy Zarządu Powiatu.  

Oznajmił, że podczas sesji przeanalizowano: 

- informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego, 

- informację Prokuratury Rejonowej w Pile o zwalczaniu przestępczości na terenie powiatu 

pilskiego, 

- informację o stanie ochrony przeciwpożarowej, 

- informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego, 
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- informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego, 

- informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Pile z zakresu realizacji 

zadań za 2016 r., 

- informację o sytuacji na rynku pracy w powiecie pilskim, 

- sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych”. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że podczas marcowej sesji podjęto: 

- uchwałę w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014-2020, 

- uchwałę w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego 2014-2020, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Pilski, 

- uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony  

z dotychczasowym najemcą, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Szpitalu 

Specjalistycznym w Pile, 

- uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 

ustroju szkolnego, 

- uchwałę zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu Pilskiego, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na zły stan chodnika na ul. Ks. Raczkowskiego w Łobżenicy - na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Złotowską do ul. Świerkowej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Rozmawiałem z panem Starostą jednym i drugim, żeby ten odcinek od 

skrzyżowania do końca osiedla rozebrać, przełożyć. Myślą nad technologią. Myśleli  

o poszerzeniu tego chodnika do momentu jak się zaczyna asfalt. To jest jedno rozwiązanie. 

Drugie jest takie, żeby ewentualnie wyłożyć też kostką granitową tak jak został zrobiony 
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wjazd z ul. Wyrzyskiej. (…) Zadeklarowałem pomoc w postaci pracowników. Bardzo mi na 

tym zależy”. 

Następnie pan Burmistrz powiedział: „Druga rzecz na której bardzo nam zależy to jest 

chodnik w Dźwiersznie Małym. Te dwa tematy. Pan Przewodniczący Rady Powiatu również 

optuje za takim rozwiązaniem, żeby udało się jeszcze w tym roku te dwa zadania 

wprowadzić”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził: „Ja w to nie wierzę panie Burmistrzu, że w tym albo na drugi rok będzie chodnik 

w Dźwiersznie”.  

Wnioskował o naprawę nawierzchni na zakręcie drogi powiatowej w Dźwiersznie Małym. 

Oznajmił: „Pan Wicestarosta pan Stefan mówi. Kochany nie zabieraj głosu. My to zrobimy”. 

Stwierdził: „Proszę państwa. Mamy koniec kwietnia”. Zapytał: „Czy mam jechać do 

starostwa, wziąć koc, usiąść się tam i strajkować ?”.  

Radny Andrzej Borowy dostrzegł również potrzebę wykoszenia pobocza drogi powiatowej  

z Witrogoszczy do Dźwierszna Małego. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Przy każdym spotkaniu ze Starostą jednym i drugim rozmawiamy o zakręcie 

w Dźwiersznie. Jest to w planie realizacji na ten rok. Nie wiem czy tam jest potrzebna 

dokumentacja i to musi trochę potrwać. Będzie ten zakręt zrobiony”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że rozumie radnego Andrzeja Borowego. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej dokonała analizy 

dokumentów związanymi z taryfami dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzenia ścieków. Zapoznała się również z opinią pana Burmistrza. 

Powiedział, że Komisja wyraziła zaniepokojenie wielkością zaległości wobec spółki 

komunalnej z tytułu opłat za wodę i odprowadzanie ścieków - 390 tys. zł.  

Radny Grzegorz Bruski dodał, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej wnosi  

o podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że wielu mieszkańców bulwersuje planowana podwyżka cen wody i ścieków. 

Powiedziała, że dla niezamożnych osób nawet niewielka podwyżka ma znaczenie. 

Następnie radna Bronisława Mazurek odczytała przygotowane przez siebie pismo. 

Przedstawiła procedurę zatwierdzania taryf za wodę i ścieki. Oznajmiła: „Uważam, że 

obowiązujące stawki za wodę i ścieki są wysokie w stosunku do dochodów mieszkańców. 

Jesteśmy gminą, która przez okres kilku lat została doprowadzona do ruiny gospodarczej złą 

polityką. Moim zdaniem brak rozwoju miasta i gminy doprowadza, że odbiorców wody  

i ścieków jest coraz mniej, a koszty zakładu z tym związane większe”. 

Powiedziała: „Burmistrz w swoich wystąpieniach na Komisjach Rady uważa, że cena wody  

i ścieków jest za niska i powinna ulec podwyższeniu, z czym się nie zgadzam. (…) 

Podwyższanie stawek za wodę i ścieki uderzy we wszystkich mieszkańców, a przede 

wszystkim w tych, którzy płacą na bieżąco. Podwyższanie stawek zwiększy zadłużenie  

w stosunku do osób niepłacących. Uważam, że Burmistrz powinien przedstawić inny sposób 

rozwiązania problemu, a nie go pogłębiać”.  

Radna Bronisława Mazurek dodała: „W imieniu swoim i mieszkańców proszę Wysoką Radę 

o odstąpienie od podwyżki za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. Proponuję pozostawić obecne stawki na okres jednego roku”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na fakt, że znaczna część mieszkańców Gminy to emeryci i renciści. 
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Zapytał: „Dlaczego nie zrobiono wszystkiego, aby uzyskać dotację na kanalizację, gdzie 

można było dostać w granicach 85% ?”. Stwierdził: „Stąd te pieniądze trzeba pozyskać, a nie 

z tych biednych ludzi”. 

Dodał: „Proszę o skomentowanie faktu, że planowana ilość ścieków jest na poziomie  

161 200 m3, co daje średnią dzienną 440 m3, a w piśmie wcześniejszym wymienia się, że jest 

750 m3. Skąd ta rozbieżność. Moje pytanie łączy się z tym, co związane jest z tak pilną 

modernizacją oczyszczalni”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że taryfy za wodę i ścieki uchwala się na rok.  

Powiedział: „Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała koszty i wskazała, 

że wodę sprzedajemy dużo niżej ponoszonych rzeczywistych kosztów. To jest efekt tego, że 

już bierzemy pod uwagę sytuację materialną mieszkańców Gminy”.  

Oznajmił: „Bo są dwa sposoby działania. Albo ustalić niższą cenę sprzedaży i uchwalić 

dotację do każdego metra sprzedaży wody i wtedy powiemy, że woda kosztuje u nas 2,20 czy 

2,50 i 30 czy 40 groszy dodajemy do każdego metra dotacji. (…) Dajemy temu co ma 

dochody pięciokrotnie wyższe od średniej i temu co ma pięciokrotnie niższe tą samą dotację. 

Czy to jest sprawiedliwe ? Wydaje mi się, że to nie jest sprawiedliwe. Można też tak zrobić, 

że policzyć wszystkie koszty, które rzeczywiście są ponoszone na produkcję wody. To są te 

koszty, które my świadomie obniżamy. No bo trzeba sobie też uczciwie powiedzieć, że 

produkcja wody u nas jeszcze dużo więcej kosztuje. Zakład Gospodarki Komunalnej jest 

zwolniony z podatku. To jest 600 tys. w skali roku. Myśmy na Komisji Budżetowej o tym 

rozmawiali. Również nie są zachowane pełne stawki amortyzacyjne”. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział: „Tutaj 

jest propozycja innego podejścia. No to policzmy rzeczywiste koszty wody i poszukajmy 

rozwiązanie. Bo to nie będzie proste rozwiązanie. Możemy policzyć tak, że ta woda nie 2,50, 

a 5,20 będzie kosztować, jak weźmiemy te wszystkie koszty. Mnie stać zapłacić 5,20.  

Ale emerytów, rencistów, osób o mniejszych dochodach nie. No to mamy te 600 tys., które 

mamy gdzieś w dochodach Gminy. No to dodamy do pomocy społecznej i pomoc sprawdzi, 

czy dana osoba potrzebuje czy nie, czy jest kryterium dochodowe. I wtedy będzie 

sprawiedliwe. Czyli płacimy za wodę tyle ile trzeba. Każdy z nas. A jeżeli jestem 

ekonomicznie poniżej kryteriów, przysługuje mi wsparcie z pomocy społecznej, to tam idę  

i te pieniądze damy na pomoc społeczną”. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził: „Generalnie trzeba 

wybrać jakąś metodę i może przed Radą stoi taki problem, żeby nad tym szerzej się 

zastanowić i wybrać rozwiązanie. Zrobić pewne symulacje, wyliczenia, co nam się bardziej 

opłaci i wtedy podjąć decyzję”. 

Dodał, że jeżeli Rada Miejska nie zatwierdzi wielkości opłat za wodę i ścieki „i tak one 

wchodzą w życie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Tak jak pan przewodniczący powiedział - ta dotacja jest ze strony Gminy 

właściwie od zawsze. Cena wody była zawsze trudnym tematem i nie było tak, że ja 

proponuję podwyżkę, a Burmistrzowie, którzy byli przede mną, to nie. Wszyscy staraliśmy 

się roztropnie działać, jeżeli chodzi o ustalanie taryf”.  

Stwierdził, że przy ustalaniu taryf za wodę i ścieki należy brać pod uwagę ekonomię oraz 

dobro mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że woda używana jest do różnych celów. Powiedział: „Jeżeli będziemy dotować to 

też trzeba przyjąć pod uwagę, że tylko dla ludności, nie dla gospodarczej działalności”. 

Poinformował, że w Gminie Łobżenica ustalana jest jedna taryfa opłat za ścieki. Stwierdził: 

„Oczyszczenie ścieków poza komunalnych często bywa dużo droższe i wtedy też powinny 

być różne taryfy zastosowane”. Dodał: „Dlatego jest to sprawa do namysłu i do analiz”.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Podziękował panu Burmistrzowi oraz radnemu Edwardowi Starszakowi za „tak 

zdroworozsądkowe podejście do tematu”.  

Powiedział: „Rzeczywiście temat drażliwy, jak każda podwyżka. Ale powiem państwu tak. 

Nawet gdybyśmy dzisiaj zaproponowali państwu, że obniżymy cenę tej wody, to byłoby hasło 

populistów a czemu tak mało obniżyliście”. 

Poinformował, że osoby niezamożne mogą wnioskować o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego lub innych form wsparcia z zakresu pomocy społecznej. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że art. 23 ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków określa „punkt po punkcie, co 
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musimy jako tworzący wniosek taryfowy uwzględnić w kosztach”. Oświadczył: „Ja nie mogę 

niczego pominąć”.  

Poinformował: „Te 390 tys. to jest ogólna kwota zadłużenia. (…) Niecałe 200 jeśli chodzi  

o wodę i ścieki. W stosunku do roku 2015, bo to są dane za 2016, zmalało to zadłużenie  

o ponad 100 tys. zł”. 

Przewodniczący Rady Powiatu dodał: „Jeśli chodzi o pytanie pana radnego Biniaka powiem 

tak. Rzeczywiście jest różnica i to duża. Tam na stacji jest przepływowy pomiar 

elektroniczny. To jest zaplombowane urządzenie (…) Ta druga cyfra, którą pan podał, to jest 

to, co zbieramy od ludzi. Jest rzeczywiście duża różnica, ale póki co to my z tym zrobić 

niczego nie możemy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział: „Większość społeczeństwa nie wie pani radna z czego właśnie wynikają te 

podwyżki”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zapytała o wielkość dochodu uprawniającego do ubiegania się o świadczenia z pomocy 

społecznej. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała: „Jeżeli chodzi o pomoc pieniężną to kwalifikuje się osoba prowadząca 

samotne gospodarstwo domowe, gdzie dochód nie przekracza 634 zł netto na osobę.  

W przypadku rodziny 514 zł”. W przypadku pomocy niefinansowej powyższe kwoty należy 

pomnożyć dwukrotnie. 

Pani dyrektor oznajmiła: „W przypadku dodatku mieszkaniowego jest to najniższa emerytura 

brutto”. Dodatkowymi kryteriami przyznania tego świadczenia są wielkość mieszkania oraz 

wydatki związane z utrzymaniem mieszkania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że wielu mieszkańców otrzymuje dodatek mieszkaniowy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 2 głosami „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXXI/246/17  

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy udzielił głosu panu Wicestaroście 

Stefanowi Piechockiemu. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Przeprosił za spóźnienie na sesję. W swojej wypowiedzi nawiązał do inwestycji drogowych. 

Poinformował: „Jesteśmy po rozstrzygnięciu przetargowym na Ratajach 370 m, Witrogoszcz 

170 m. Dwudziestego siódmego otwieramy oferty na Łobżenica-Trzeboń 900 mb. Mamy 

rozstrzygnięcia na powierzchniowe utrwalenie dróg. U państwa to jest Dźwierszno Małe  

i Dziegciarnia. Razem powierzchniowego utrwalenia mamy 1 200 m u państwa”. 

Poruszył temat chodników. Oznajmił: „Mamy przygotowany projekt na Witrogoszcz  

i Witrogoszcz jest w 100% pewny, że on wchodzi w tym roku”. Oświadczył: „Pozostałe 

elementy. (…) Mam zapisane Raczkowskiego. Mam zapisane Dźwierszno. To są tematy na 

które będziemy rozmawiali. Nie można mówić, że nie. Ale też nie mogę państwu powiedzieć 

dzisiaj, że w 100% to zrealizuję, bo nie mam zabezpieczenia finansowego na te inwestycje. 

Będziemy o tym rozmawiali. To w najbliższym miesiącu się rozstrzygnie”. 

Następnie pan Wicestarosta powiedział, że zostaną naprawione dwa przepusty: w Kunowie  

i Witrogoszczy. Wspomniał również o problemach związanych z przebudową drogi Kruszki-

Kijaszkowo.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zwrócił uwagę na: 

- brak znaku pionowego na przejściu dla pieszych przy wjeździe z ul. 1 Maja na Plac 

Wolności w Łobżenicy, 
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- „zapadnięty” przepust na drodze powiatowej Łobżenica-Liszkowo - „pomiędzy dwoma 

jeziorami”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Łobżenicy znajduje się znak 

informujący o miejscu parkingowym dla osoby niepełnoprawnej. Dodał, że „brakuje tam 

koperty”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Myślę, że pan Starosta przyjrzy się tej sprawie”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zwrócił się do pana Wicestarosty. Zapytał: „Kiedy ten zakręt będzie zrobiony ?. Piętnaście lat 

na to czekamy”. 

Stwierdził, że środki pochodzące z Unii Europejskiej wspierają rozwój jednostek samorządu 

terytorialnego oraz umożliwiają realizacje wielu inwestycji. 

Powiedział również, że brakuje „pieniędzy w szkolnictwie, policji i służbie zdrowia”.  

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Oświadczył: „Ten łuk, żeby spuścić tą wodę, jest robiony w ramach remontów bieżących. 

(…) Gwarantuję, że on będzie zrobiony, ale nie mogę powiedzieć panu, że po weekendzie 

wejdzie wykonawca, bo nie wiem jaką kolejność on przewidzi w swoim harmonogramie”. 

Stwierdził: „To nie jest tak całkiem jak sobie wszyscy wyobrażamy, że wszystko można 

zrobić ze środków europejskich”.  

Pan Wicestarosta poinformował, że Powiat Pilski przeznacza na drogi kwotę około 6 mln zł 

na rok. W 2016 r. położono 15 km nakładek. Oznajmił: „W tym roku mam też gwarancję  

w budżecie niezłych środków” na remonty dróg. 

Dodał, że zainteresuje się kwestią przepustu na drodze Łobżenica-Liszkowo. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Ponowił wniosek o uprzątnięcie rowu wzdłuż drogi powiatowej prowadzącej do 

Witrogoszczy. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wnioskował o wyrównanie wjazdu na most na drodze powiatowej ze Szczerbina do 

Kościerzyna Małego. Dodał, że ważną kwestią jest usuwanie zastoisk wody opadowej z dróg. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zgłosił uwagi do jakości remontu cząstkowego dróg powiatowych na terenie Gminy 

Łobżenica. Stwierdził, że władze Powiatu powinny zainteresować się tym tematem.  

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Powiedział, że porozmawia z wykonawcą remontu cząstkowego dróg. Stwierdził: „Tam gdzie 

jest możliwe to robimy wycinanie i rozściełaczem”. Zwrócił uwagę na zły stan dróg 

powiatowych na terenie Gminy Łobżenica.  

Następnie pan Wicestarosta oznajmił: „Zastoiska wodne powinny być usuwane. Będę się 

starał tą grupę patrolową wyganiać, chociaż oni mają tyle, że nie wiadomo co robić”. 

Odniósł się również do kwestii brakującego znaku przy przejściu dla pieszych. Powiedział, że 

zachodzi konieczność umieszczenia go na ścianie prywatnego budynku. W związku z tym 

należy porozmawiać z właścicielem tej nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił dwudziestominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 7 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rafała Tomalę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że w lutym 2017 r. Komisja Rewizyjna dokonała kontroli działalności Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za rok 2016 pod kątem realizacji 

świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego.  
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Oznajmił, że wielkość wsparcia udzielona w ramach świadczeń rodzinnych w 2016 r. 

wyniosła 3 mln 245 tys. zł, a w ramach programu „Rodzina 500 Plus” 5 mln 545 tys. zł. 

Wypłacone świadczenia z funduszu alimentacyjnego to kwota 273 tys. zł. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła działalność Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy  

w Łobżenicy za rok 2016 pod kątem realizacji świadczeń rodzinnych i funduszu 

alimentacyjnego. Jednostka ta podejmuje prawidłowe działania wobec dłużników 

alimentacyjnych. 

Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji Komisji Rewizyjnej  

z kontroli działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za rok 

2016 pod kątem realizacji świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 8 Informacja dotycząca stanu dróg gminnych i potrzeb remontowo-inwestycyjnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w sprawie informacji dotyczącej stanu dróg gminnych i potrzeb 

remontowo-inwestycyjnych. Dokument ten stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział: „W imieniu Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej zgłaszam wniosek  

o nie rozpatrywanie punktu ósmego. Komisja ma zastrzeżenia, iż nie ujęto wszystkich 

inwestycji drogowych w roku 2017”.  

Zdaniem radnego informacja dotycząca stanu dróg gminnych i potrzeb remontowo-

inwestycyjnych powinna zostać ponownie rozpatrzona na posiedzeniach Komisji Rady 

Miejskiej. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 

2017 r. zaproponowała, aby Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej: 

- rozdysponowała środki w wysokości 141 tys. zł zapisane w budżecie Gminy na 2017 rok na 

zadania drogowe, 

- wypracowała propozycje zadań z zakresu drogownictwa do realizacji w 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wypracowała wnioski o podobnej 

treści jak Komisja Oświaty i Polityki Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej Grzegorza Bruskiego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła wniosek. 

 

Ad. 9 Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2016 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia br. Komisja Oświaty i Polityki 

Społecznej przeanalizowała sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy za rok 2016. Dokument ten został przyjęty jednogłośnie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zwróciliśmy uwagę, że wydatki 

na pomoc społeczną w naszym budżecie zaczynają być wyższe niż wydatki na oświatę”. 

MGOPS otrzymuje znaczne środki przeznaczone na wypłatę świadczenia wychowawczego. 

Stwierdził, że nowy Statut Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej uchwalony przez 

Radę Miejską przyczyni się do sprawnego funkcjonowania tej placówki. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że należy docenić 

wprowadzenie „bardziej złożonych działań pomocowych, które mają prowadzić do 

usamodzielniania się”. Poinformował, że zawierane są kontrakty socjalne. Oznajmił: 

„Szeroko dystrybuowana jest pomoc rzeczowa, przy wsparciu wolontariuszy”. 

Podziękował pani dyrektor Gryniewicz za zaangażowanie w pracę. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Podziękowała radnym oraz władzom Gminy za okazane wsparcie. Stwierdziła: „Biznesu  

nikt w pomocy społecznej nie zrobi. To jest taka działka, gdzie trzeba ciągle dokładać, ciągle 

zwiększać środki finansowe, a efekty czasami są bardzo zaskakujące, bo efekty nie są takie 

jak założyliśmy na początku drogi. To jest praca z człowiekiem. I wszyscy wiemy, że praca  

z człowiekiem to jest ta najtrudniejsza praca, która nie zawsze przynosi satysfakcję”. 

Powiedziała: „Mimo, że działamy w tylu różnych obszarach to generalnie nasza praca polega 

na wsparciu osób i rodzin, tych z dziećmi i tych zagrożonych wykluczeniem społecznym”. 

Następnie pani dyrektor poinformowała, że liczba osób korzystających ze środków 

pieniężnych w pomocy społecznej zmalała, co jest m.in. efektem wprowadzenia ustawy  

o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci. 

Oznajmiła, że w całym województwie wielkopolskim „tylko jedna rodzina ma udzielone 

świadczenie 500 Plus w formie rzeczowej”. 

Zwróciła uwagę na trudną sytuację emerytów i rencistów. Należą oni do najuboższej grupy 

społecznej. Ponadto osoby te są często schorowane. 

Pani dyrektor dostrzegła potrzebę zwiększenia środków w budżecie Gminy przeznaczonych 

na zasiłki celowe i zasiłki celowe specjalne. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za 

rok 2016. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za rok 2016, 

które stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych przy ul. Złotowskiej w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych położonych przy  

ul. Złotowskiej w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/247/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych przy ul. Złotowskiej w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 1054, położonej w Łobżenicy, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/248/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 1054, położonej w Łobżenicy, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 98/1, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 98/1, położonej 

w Kruszkach, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/249/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 98/1, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 375/3, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać w kwestii projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 375/3, 

położonej w Kruszkach, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/250/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 375/3, położonej w Kruszkach, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 55, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 55, położonej  

w Liszkowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/251/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 55, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 82/3, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/252/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 82/3, położonej w Liszkowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie chwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 56/1, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać w kwestii projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 56/1, 

położonej w Luchowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/253/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
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niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 56/1, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 70, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem 

geodezyjnym 70, położonej w Luchowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/254/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 70, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 71, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu powyższej uchwały. 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/255/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 71, położonej w Luchowie, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 147, położonej w Trzeboniu, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem 

geodezyjnym 147, położonej w Trzeboniu, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/256/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 147, położonej w Trzeboniu, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu  

w formie dotacji celowej na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika 

przy drodze powiatowej nr 1200P w m. Witrogoszcz” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXI/257/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu, która 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica                 

na 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 

Gminy Łobżenica na 2017 rok.  

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały. Dokument ten stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czego dotyczyło Zarządzenie Nr 0050.34a.2017 Burmistrza Łobżenicy. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała: „Okazało się, że zostały niewłaściwie ujęte wydatki w ramach tego samego 

działu, rozdziału jak i paragrafu. Różnica polegała na tym, że zamiast w zadaniach własnych 

było to ujęte w zadaniach zleconych i to dotyczyło oświaty. Tego nie można było wcześniej 

wychwycić ani tego też nie zrobiła Regionalna Izba Obrachunkowa”. Dodała: „Inicjatywa 

była urzędu, żeby to sprostować”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o uszczegółowienie kwestii przesunięcia środków na zakup kosiarki. 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła: „W planie była kwota 8 000 zł z przeznaczeniem na zakup tej kosiarki.  

Po dokonanym zakupie okazało się, że ona kosztuje więcej i w ramach środków funduszu 

sołeckiego danego sołectwa dokonano przesunięcia z wydatków bieżących na wydatki 

majątkowe zgodnie z uprawnieniem Burmistrza. (…) Pan Burmistrz został umocowany do 

takich zmian. Są również wyroki sądowe, które potwierdzają dokładnie taką samą 

analogiczną sytuację. Natomiast pani, która się nami opiekuje” z ramienia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej „powiedziała, że ma wątpliwość, czy to jest prawidłowo. Zapytałam to co 

pani proponuje, żeby tą wątpliwość rozwiać. Pani zaproponowała uchylenie zarządzenia 

Burmistrza i wprowadzenie tych zmian do porządku obrad Rady Miejskiej”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy została podjęta uchwała zebrania wiejskiego w sprawie dokonania zmian  

w funduszu sołeckim. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „To nie było nowe zadanie. Gdyby to było nowe zadanie, konieczne byłoby 

zwołanie zebrania wiejskiego”. Dodała: „Bardzo trudno jest na etapie planowania oszacować 

jaki będzie konkretny zakup. Kiedyś Regionalna Izba w ogóle nie przyglądała się wydatkom 

w ramach funduszu sołeckiego”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o przedstawienie szczegółowej informacji na temat wydatków na wychowanie 

przedszkolne.  

W związku z powyższym wnioskował o ogłoszenie piętnastominutowej przerwy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że budżet Gminy był niedoszacowany o kwotę 394 710 zł, ponieważ „była 

planowana dotacja oświatowa na wychowanie przedszkolne. Po ukazaniu się rozporządzenia 

w sprawie tego finansowania, gdzie dotację wyliczono na 1 338 zł na dziecko, suma dotacji 

na wszystkie jednostki to 280 980 zł. (…) Pozostała część miała być finansowana  

z subwencji”. Pan Wiceburmistrz oznajmił, że wielkość subwencji została zmniejszona  

o 30 000 zł. Dodał: „Na dzisiaj mamy lekkie niedoszacowanie wydatków w oddziałach 

przedszkolnych”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Opowiedział się za podjęciem uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy 

Łobżenica na 2017 rok.  

Wnioskował również o to, aby Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w najbliższym 

czasie zajęła się „szczegółowym rozliczeniem wydatków opieki przedszkolnej”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy 

Łobżenica na 2017 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz 1 głosem „wstrzymującym się”, podjęła Uchwałę Nr XXXI/258/17 w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, która stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 
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Ad. 22 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiały, które zostały przekazane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Poznaniu.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie protokołu z prac nad skargą 

złożoną na działalność Burmistrza Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że w dniu 30 marca 2017 r. do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu przekazujące skargę pani …        ………. na 

działalność Burmistrza Łobżenicy pana Piotra Łososia wraz z dodatkowymi materiałami. 

Oznajmił, że Komisja Rewizyjna analizowała skargę na posiedzeniach w dniach 11, 19 i 25 

kwietnia 2017 r.  

Następnie odczytał protokół Nr 27/17 Komisji Rewizyjnej z prac nad zasadnością skargi, 

który stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Komisja stwierdziła, że pani …        ………. przedstawiła następujące zarzuty: 

1. Niezgodność z Ustawą zapisów §7.3 Regulaminu Wynagradzania Pracowników 

Samorządowych (stan na dzień 27 stycznia 2017 r.). 

2. Potwierdzenie przez Burmistrza wykonania zalecenia pokontrolnego  

WK-0911/9/2016 RIO Poznań z dnia 19 października 2016 r. jako niezgodne  

z prawdą. 

3. Przyznanie przez Burmistrza dodatków specjalnych w kwocie 967,50 zł dla Zastępcy 

Burmistrza Pana Józefa Lewandowskiego i 806,25 zł dla Sekretarza Gminy Pana 

Józefa Lewandowskiego jako niezgodnego z przepisami prawa. 

4. Przyznanie przez Burmistrza dodatku specjalnego Skarbnik Pani Danucie Dubickiej 

jako niezgodnego z prawem. 

5. Korzystanie z dodatku specjalnego przez Burmistrza Łobżenicy jako niezgodnego  

z prawem. 

Zgodnie z protokołem „Komisja w głosowaniu jawnym 4 głosy za uznała skargę za zasadną 

w punktach 1, 3, 4, natomiast w punkcie 2 Komisja uważa się za niewłaściwą do 

rozpatrywania, a w punkcie 5 skargę uważa się za niezasadną”. 
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Radny Rafał Tomala wymienił również dokumenty, które Komisja Rewizyjna analizowała 

badając zasadność złożonej skargi. Były to materiały przekazane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Poznaniu oraz dokumenty otrzymane z Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica i Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą skargi złożonej przez panią …        ……….. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała: „Przygotowywałam odpowiedź do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

i chciałabym zabrać głos w tej sprawie”. 

Oznajmiła: „Odniosę się do stwierdzenia, że Burmistrz nie odpowiedział Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej na zarzut przedstawiony tutaj w punkcie ósmym, tj. strona 17. Nie wynikał 

on z wniosków pokontrolnych. Na stronie 30 tego wystąpienia pokontrolnego Regionalna 

Izba Obrachunkowa literalnie wskazała przedstawiając Burmistrzowi ustalenia kontroli: 

Wnosi o ich wykorzystanie w celu usunięcia stwierdzonych nieprawidłowości oraz 

usprawnienia gospodarki finansowej, w tym poprzez realizację następujących wniosków 

pokontrolnych. Tych wniosków było 21 i Burmistrz literalnie do każdego wniosku udzielił 

odpowiedzi. Nie znalazło się we wniosku nic na temat zasadności czy też niezasadności 

przyznawania dodatków specjalnych dla pracowników urzędu”. 

Następnie pani Skarbnik powiedziała: „Druga rzecz, która jest tutaj podnoszona, dotyczy 

punktu siódmego, gdzie Burmistrz odpowiada: Dostosowałem postanowienia obowiązującego 

w jednostce regulaminu wynagradzania do obowiązujących przepisów ustawy  

o pracownikach samorządowych. Ten zapis. Nazwałabym to bardziej niefortunnym niż nie 

polegającym na prawdzie”.  

Poinformowała, że odpowiedź do Regionalnej Izby Obrachunkowej na zalecenia pokontrolne 

została sporządzona w dniu 21 listopada 2016 r. 

Oznajmiła, że w dniu 3 listopada ubiegłego roku Burmistrz Łobżenicy przyznał jej dodatek 

specjalny. Został określony okres i przyczyna przyznania go. Dodatek specjalny otrzymał 

również Sekretarz Gminy pan Józef Lewandowski. 

Pani Skarbnik powiedziała: „W tym samym czasie był opracowany już regulamin 

wynagradzania obowiązujący w urzędzie i nic nie wskazywało na to, że on nie zostanie 

wprowadzony w życie. Więc ja udzielając odpowiedzi na 21 zaleceń pokontrolnych wpisałam 

dostosowałem postanowienia odnosząc się do tego, że już 3 listopada otrzymaliśmy 
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zarządzeniem Burmistrza nowe dodatki, w których określono to co kwestionowała 

Regionalna Izba Obrachunkowa, czyli były to dodatki na czas określony i wskazano również 

czas obowiązywania tego dodatku”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Odniósł się do kwestii zmiany regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Miejskiego. 

Oznajmił, że w piśmie, które otrzymała Komisja Rewizyjna, „poinformowaliśmy co było 

przyczyną wyczekiwania na wdrożenie tego regulaminu, to znaczy na jego opublikowanie”. 

Oświadczył: „Były przygotowywane zmiany związane z tabelami wynagrodzeń i gdybyśmy 

przyjęli z dniem np. 3 listopada, no to zgodnie z tym, co było zapowiadane, byśmy zmieniali 

następnego miesiąca, gdyby nowe tabele weszły w życie”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział: „Dostosowano dodatki zgodnie z prawem. 

Natomiast podstawowy dokument, który też powinien w tym zakresie być zmieniony, czekał 

te trzy miesiące po to, żeby zobaczyć, czy zmieniamy również w tym dokumencie tabele 

wynagrodzeń. Kiedy to się ślimaczyło, tabele nie wchodziły w życie”, na początku lutego 

„została wprowadzona zmiana w postaci zarządzenia i nowego regulaminu”.  

Pan Wiceburmistrz oznajmił, że w protokole Komisji Rewizyjnej dwukrotnie została 

poruszona „sprawa wykonywania zajęć z tytułu dodatku specjalnego w godzinach pracy”. 

Stwierdził: „Dodatek specjalny nie ma żadnego charakteru tego typu, że należy go 

wykonywać poza godzinami pracy. (…)  To są tylko dodatkowe obciążenia charakteru 

merytorycznego, które obciążają pracownika. Natomiast nie są związane z czasem pracy”. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział: „Ten pierwszy zarzut co do tego 

zapisu, że dostosowałem, w moim rozumieniu właśnie polegał na tym, że dostosowano 

sprawy związane z dodatkami specjalnymi”.  

Pan Wiceburmistrz nawiązał również do trzeciego i czwartego zarzutu wskazanego  

w skardze. Oznajmił, że decyzje co do „zakresu i wysokości wynagrodzenia” należą do 

kompetencji organu wykonawczego, czyli Burmistrza. Stwierdził: „Myślę, że nie ma żadnego 

przekroczenia tych kompetencji”. Dodał, że Burmistrz Łobżenicy może, zgodnie z propozycją 

Komisji Rewizyjnej, bardziej szczegółowo uzasadniać decyzje w sprawie przyznawania 

dodatków specjalnych. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Jeżeli ktoś pracuje, to trzeba go wynagrodzić, bezwzględnie. Ale to nie może, po 

pierwsze, mieć cech stałości. A w tej chwili to tak wygląda w przypadku pana Burmistrza 

Lewandowskiego”.  

Poruszył kwestię dodatku specjalnego przyznanego panu Wiceburmistrzowi w wysokości 

806,25 zł „na wykonanie cyfryzacji”. Poinformował, że koordynatorem wiodącym tego 

projektu jest WOKiSS Poznań. Stwierdził, że prawie wszystkie zadania wykonuje powyższe 

stowarzyszenie.  

Powiedział: „Przy tym dodatku jest taka sytuacja, że w gminie są dwie osoby, które za ten 

program odpowiadają. Jest dwóch koordynatorów. To jest informatyk i jest pani Jankowska”. 

Dodał: „To powinno być finansowane przez koordynatora wiodącego, a nie przez Gminę”. 

Następnie radny Ryszard Biniak stwierdził: „Wychodzi na to, że to pan odpowiedzialny był 

za przygotowanie tych wszystkich zarządzeń zgodnie z zakresem czynności, który pan ma 

jako Sekretarz Gminy. Pan powinien zadbać o to, aby to była opinia merytoryczna pani radcy 

prawnej”.  

Nawiązał do drugiego zarzutu zawartego w skardze. Oznajmił: „Nam też wychodzi na to, że 

to była omyłka pisarska. Powinno być przygotowuję, a nie przygotowałem. I gdyby tak było. 

Zero problemu”. Dodał: „A potem pan mówi, że wyście wiedzieli. (…) Korona z głowy 

spadnie, jeżeli się weźmie i to zarządzenie wyda. Zero problemu”. 

 

Pani …        ………. 

Powiedziała: „Mam sprawę w sądzie pracy, gdzie rozstrzygają się pewne rzeczy. A tutaj 

dochodzi do identycznej sytuacji. Pani Gryniewicz poświadczyła nieprawdę w dokumencie do 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, gdzie odpowiedzialność za to byłaby scedowana na 

mnie. Burmistrz poświadcza nieprawdę w dokumencie, który jest kierowany do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej”. 

Oświadczyła: „Jeśli mnie straszyło się, że jeśli jeden grosz nie będzie się zgadzał, to ja pójdę 

na dyscyplinę budżetową. A ja w tej chwili widzę, że lekką ręką wydawane są pieniądze”.  

Stwierdziła: „W tej chwili wygląda to w ten sposób, że radni mają pewną wiedzę. Nie chcą jej 

wykorzystywać. A może ukarzą Burmistrza. A może nie ukarzą. Proszę państwa. Burmistrz 

nie będzie scedował na siebie odpowiedzialności. On przez cały czas tą odpowiedzialność 

odsuwa na inne osoby. Tak samo jak odsunął na mnie odpowiedzialność za to, że nie było 

księgowej przez dwa lata w Warsztatach Terapii Zajęciowej i przy wypowiedzeniu 
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powiedział, że to była definitywnie moja wina, bo niczego z tym nie zrobiłam, a jak chce to 

mi pokaże wojnę z pracownikami Warsztatu”. 

Następnie pani …        ………. zapytała: „Dlaczego Województwo musi patrzeć nam na ręce  

i dlaczego my nie możemy podjąć jednej porządnej decyzji, która dotyczy rozliczania 

Burmistrza ?”. Przypomniała, że pan Burmistrz posiada doświadczenie w pracy 

samorządowej. 

Powiedziała: „Regionalna Izba Obrachunkowa czy kontrole jakiekolwiek. Nawet jeśli jest 

protokół pokontrolny. Protokół pokontrolny jest omawiany i zalecenia pokontrolne są 

omawiane. Proszę nie wierzyć w takie zapewnienia, że to była omyłka pisarska, że to było 

przygotowane. Przede wszystkim to jest poświadczenie nieprawdy i ja rozumiem, że 

Przewodniczący Rady podejmie odpowiednie kroki w celu wyjaśnienia tejże sytuacji, a tutaj 

nie ma innej możliwości jak skierowanie tego do prokuratury. Proszę państwa. Nie my 

jesteśmy władni rozstrzygać w takich sprawach”. 

Pani …        ………. oświadczyła: „Nie mogę pozwolić sobie na to, żebym ja przestała być 

wiarygodna dla ludzi, którzy że tak powiem, (…) właściwie przez kilka miesięcy mówią  

o mnie źle, obmawiają mnie, wyśmiewają mnie za moimi plecami”.   

Stwierdziła: „Nikt z Województwa, nikt z Powiatu nie będzie przyglądał się naszym błędom. 

W końcu ktoś przyjdzie i nas z tego rozliczy”. Oznajmiła: „Uważam, że trzeba bardzo 

poważnie podejść do sprawy”.  Dodała: „Apeluję do radnych, żeby rzeczowo podjęli decyzję  

i rzeczowo podeszli do omawianego tematu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Ten temat dodatków specjalnych to jest temat, który funkcjonuje od wielu lat 

we wszystkich gminach, w starostwach”. Powiedział: „Bez względu na to jakie błędy, czy 

zostały popełnione, czy nie popełnione. Ja mam jedną świadomość. Bo może być takie 

społeczne wrażenie, że ktoś ukradł, ktoś prawda zabrał pieniądze. Wszyscy, którzy otrzymują 

w tym urzędzie dodatki specjalne, na pewno na te dodatki zasłużyli”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Odnosząc się do słów pana radnego Biniaka. Myślę, że mogę się zgodzić ze 

wszystkimi tutaj słowami i wątpliwościami, z tym również niefortunnym określeniem  

i z zamierzonym, ale nie po to, żeby nie wdrażać zaleceń pokontrolnych, ale zamierzonym 

odroczeniem wydania zarządzenia w sprawie regulaminu. To było zamierzone i jestem za to 
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odpowiedzialny. Bo powinienem to zrobić tak jak pan radny powiedział i nic by nikomu się 

stało”.  

Stwierdził: „Sprawy dodatków wdrożyliśmy od razu”. 

Następnie pan Wiceburmistrz powiedział: „Co do projektu Cyfrowa Wielkopolska myślę, że 

jest dużo działań, które zależą jednak od działań, które trzeba na szczeblu kierowniczym  

w urzędzie podjąć. Chociażby co do osób uczestniczących, co do ich zakresu zadań, co do 

szkoleń, które odbywają w ramach tego. Tego nie robią ani WOKiSS ani te dwie osoby  

z urzędu. Myślę, że uszczegółowienie wiedzy w tym zakresie zostanie przedstawione”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „My nie znamy tutaj w trójkę takiego pojęcia normalne godziny pracy. Czasami są 

anormalne prawie, bo to jest trzynaście, czternaście, a nieraz może i więcej”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zwrócił się do pani …        ……….. Zapytał: „Co pani od Rady chce otrzymać ?”  

Stwierdził: „To jest pomiędzy panem Piotrem Łososiem a panią sprawa”.  

Powiedział: „Proszę państwa. Tutaj słowa pani …        , pana Burmistrza. Jest tutaj też dwóch 

Burmistrzów. Pan Jendrzejewski i pan Starszak. Oni wiedzą, po ile godzin trzeba pracować. 

Chcąc być Burmistrzem to trzeba pracować przynajmniej trzynaście godzin, czternaście”.  

 

Pani …        ………. 

Oświadczyła: „Chodzi mi tylko i wyłącznie o to, że jeśli ja byłam zobowiązywana przez te 

wszystkie lata do pracy zgodnie z przepisami to ja też wymagam tego od innych osób. Jeśli 

mnie stawiało się w sytuacji łamania przepisów czy brania odpowiedzialności za złamanie 

przepisów, to ja nie mogę do tego dopuścić. Mi chodzi tylko i wyłącznie o to, żeby wszystko 

było rozstrzygane zgodnie z prawem. O nic innego”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Powiedział: „Ten protokół to jest stanowisko jakie komisja wypracowała. Nie namawiamy 

tutaj radnych, że mają głosować za nami, bo przecież każdy podejmie własną decyzję w tym 

zakresie”.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Odczytał treść projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy - skarga 

zostałaby uznana za zasadną.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał: „Kto z pań i panów radnych jest za 

podjęciem uchwały ?” 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie przewodniczący. W kwestii takiej formalnej. Bo tutaj było kilka zarzutów. 

Jak całość możemy uznać za zasadną jeżeli mamy tam, że jesteśmy niewłaściwi”. Dodał, że 

cała skarga „nie może być zasadna”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził: „No to ja bym musiał w takim razie głosować wszystkie punkty po kolei osobno”. 

Poprosił panią mecenas Katarzynę Paczyńską o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska 

Oznajmiła: „Po zarządzeniu głosowania można jedynie w kwestii formalnej zgodnie ze 

Statutem. To jest najważniejsze”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oświadczył: „W kwestii formalnej to było”. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała: „Statut stanowi w jakich sytuacjach może pan w kwestii formalnej”. 

Powiedziała również: „Takie głosowanie byłoby wewnętrznie uważam sprzeczne, ponieważ 

niektórzy z radnych mogliby głosować część tych punktów za, a część nie. Nie można tego 

rozbić”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał: „Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem tej uchwały, którą odczytałem ?” 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”,  

4 głosami „wstrzymującymi się”, podjęła Uchwałę Nr XXXI/259/17 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 23 

do protokołu. 

Rada Miejska uznała skargę za zasadną. 

 

Ad. 23 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poruszyła kwestię wysokości nagrody przyznanej w 2016 r. Kierownikowi Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Liszkowie. Poinformowała, że zgodnie z zapisami załącznika nr 2 do „Polityki 

zarządzania zasobami ludzkimi w MGOPS w Łobżenicy” wyniosła ona 6 350 zł. 

Oznajmiła, że obecna pani kierownik WTZ pełni funkcję od 1 sierpnia 2016 r. Powiedziała: 

„Czym zasłużyła albo zapracowała sobie pani kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Liszkowie na tak wysoką nagrodę. Moim zdaniem w takim okresie pani kierownik nie 

wykazała się niczym szczególnym”. 

Zapytała: „Na jakiej podstawie wypłacono nagrodę ? Kto ją przyznał i dlaczego w takiej 

wysokości ?” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że sadownicy oraz niektórzy rolnicy ponieśli straty w wyniku przymrozków. 

Powiedział: „Kiedyś prosiłem, aby zabezpieczyć stanowisko w gminie, bo za chwilę stanie się 

lawina wniosków o wymarznięcia”.  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że w zestawieniu przygotowanym przez panią kierownik Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Liszkowie wkradł się mały błąd. Oznajmiła, że pani kierownik otrzymała 

nagrodę z okazji Dnia Pracownika Socjalnego w wysokości 3 000 zł brutto - ze środków 

Powiatu Pilskiego. Powiedziała: „Pozostała różnica, czyli 3 000 zł. Miała przyznany dodatek 

specjalny przez okres trzech miesięcy, kiedy zastępowała nieobecnego kierownika do 

momentu, kiedy sama została kierownikiem. Miała powierzone dodatkowe zadanie. Oprócz 

swoich zadań, była zatrudniona na pół etatu jako pracownik socjalny, drugie pół etatu jako 

instruktor terapii, dodatkowo zarządzała placówką i tam był dodatek przyznany”. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poprosiła o udzielenie przez panią dyrektor Gryniewicz pisemnej odpowiedzi.  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Powiedziała, że pani radna Mazurek otrzyma odpowiedź na piśmie.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o wnioski, o wymarznięcia. Jeżeli rzeczywiście tych wniosków 

będzie sporo to spróbujemy się tak zorganizować, żeby to sprawnie i szybko poszło”. 

 

Ad. 24 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …        ………. 

Zapytała: „Skąd się wziął dodatek specjalny w Warsztacie Terapii Zajęciowej ?” 

Poinformowała: „Na podstawie żadnego regulaminu obowiązującego jeszcze wówczas gdy 

tam byłam, nie było w warsztacie dodatku specjalnego. W ogóle taka forma nie była u nas 

przewidziana. Jedyne co było, to był dodatek funkcyjny. On był kwotowo przydzielony i ja go 

miałam w wysokości o wiele niższej”.  

Oznajmiła: „W życiu nie miałam takiego dodatku. A pracowałam tam jedenaście i pół roku. 

(…) Pracowałam też po dwanaście godzin, bo jak nie było księgowej, to ja wykonywałam też 

sprawy dotyczące księgowości. Chodziłam do pracy w soboty, a pracę brałam do domu, żeby 

zdążyć i się wyrobić”. 

Powiedziała: „Uważam, że takie przydzielanie tak wysokich środków dla osób, które 

naprawdę pozostają bardzo krótko, to jest wielkim nadużyciem”. 

Następnie pani …        ……….poruszyła kwestię punktu „Pomagamy potrzebującym”. 

Zadała następujące pytania: 

- Czy i od kiedy ze środków Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy 

opłacane były koszty dowiezienia rzeczy do Domu Pomocy Społecznej w Dębnie ? Jak wtedy 

wydawano rzeczy w Domu Pomocy ? 

- Jaka wówczas była forma prawna tej jednostki, a jaka jest w tej chwili ? 

- Jaki jest roczny koszt utrzymania jednostki w poszczególnych latach z podziałem na 

poszczególne koszty ? 
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- Jaki jest koszt dowiezienia rzeczy do „Pomagamy potrzebującym” na podstawie listów 

przewozowych - jednostkowy i w zestawieniu na poszczególne lata. 

- Czy opłacaliśmy koszt przewozu darów do innych jednostek ? 

- W jaki sposób rozliczane są pozyskane dary, dokumenty przyjęcia i wydawania darów ? 

Powiedziała: „W dokumentach, które zostały przekazane Burmistrzowi dotyczące 

przekazania darów do Warsztatu Terapii Zajęciowej była wskazana data. Oddałam ten 

dokument do prokuratury w związku z tym, że data się nie zgadzała. Ja nie wiem, czy 

„Pomagamy potrzebującym” przyjmuje dary w sobotę. Wskazany dzień był dniem wolnym 

od pracy. Mało tego. Pani dyrektor wskazała do Burmistrza, że w Warsztacie Terapii 

Zajęciowej w tą że sobotę odebraliśmy te rzeczy. Czy tam dochodzi do nieprawidłowości ? 

Czy w ogóle jest prowadzona dokumentacja ? Jeśli tak, to na jakiej zasadzie ?” 

Pani …        ……. poprosiła „o zakres umowy wolontarystycznej pani Wiesławy Sikorskiej, 

Radnej Rady Miejskiej w Łobżenicy”. Oznajmiła: „Pani radna jest wolontariuszem  

w „Pomagamy potrzebującym”. No chyba, że jest na umowie. Więc proszę w takim razie tą 

umowę”. Dodała: „Potwierdzenie przez stronę umowy opłacenia za wolontariuszy 

niezbędnych składek na podstawie przepisów o wolontariacie”. 

Pani …        ……. zapytała również: „Czy istnieje regulamin określający zakres działalności 

jednostki „Pomagamy potrzebującym” oraz odpowiedzialności wynikającej z innych 

przepisów ? Jeśli jest taki dokument, to proszę o ten dokument”. 

 

Ad. 25 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:12 zakończył obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

 

Łukasz Sobieszczyk       Antoni Kapeja 

 


